

SHREDDER

Phoenix Makran Gulf



تقطيع الاطارات Tire shredder

يتم سحق الإطارات ذات الأحجام المختلفة عند دخولها حجرة القاطع عن طريق القطع والتمزق والضغط بين الشفرات ثم يتم ترشيحها عبر أرضية العرقة للحصول على المادة بالحجم المطلوب

Tires of different sizes when they enter the cutter chamber are crushed by cutting, tearing and compression between the blades and then filtered through the chamber floor to get the material of the required size.

تشمل جميع أجهزتنا ضماناً لمدة عام وخدمة ما بعد البيع لمدة 10 سنوات

All our devices include a 1-year warranty and 10-year after-sales service.

الإنتاج بأي حجم

Production at any scale

لا يهم إذا كنت تريد آلة تمزيق ورشة صغيرة أو آلة تمزيق صناعية كبيرة
It doesn't matter if you want a small workshop shredder or a large industrial shredder

القوة التي تريدها

The power you want

نحن نقدم لك القوة التي تتوقعها.
يتم إنتاج أي قوة تشغيل تريدها
We give you the strength you expect
Any actuation force you desire is produced

شفرات قوية

Powerful blades

تقوم الشفرات الفولاذية القوية بعمليات التكمير بقوة ودقة عالية
Strong steel blades perform crushing operations with high strength and precision

قطع للحجم المطلوب

Cut to desired size

نحن ننتج جميع أنواع الشفرات الاحترافية لقطع أي تصميم بالحجم
We produce all kinds of professional blades to cut any size design

تقطيع الاطارات

Tire shredder

“

آلة تمزيق العمود المزدوج عبارة عن آلة تمزيق لحماية البيئة لتقليل حجم النفايات الصلبة. والذي يتكون من غلاف القاطع والإطار وحزام النقل. مهاوي مزدوجة يتم دفعها بشكل مستقل. أثناء الإنتاج، يقود المحرك المحور الرئيسي لغرفة القطع عبر البكرة، بحيث تدور شفرة التقطيع مع توصيل جسم حامل الشفرة بالعمود الرئيسي لتحقيق وظيفة التغذية

The double shaft shredder is an environmental protection shredder for reducing the volume of solid waste. which consists of cutter housing, frame and conveyor belt. Its dual shafts are independently driven. During production, the motor drives the main axis of the cutting chamber through the pulley. So that the shredder blade rotates with the blade holder body connected to the main shaft to achieve the feeding function..



الإعداد السهل ، وتكلفة الصيانة المنخفضة ، وأسعار معقولة ودائم هي ميزات آلة التقطيع لدينا
Easy setup, low maintenance cost, affordable and durable are the features of our shredders.



شفرة متحركة ثقيلة ، قوة تكسير عالية ، الأدوات مصنوعة من سبائك الصلب والفولاذ المقاوم للارتداء ، والتي تتمتع بعمر خدمة طويل ، سمك الشفرة ، يمكن تغيير عدد الأسنان وفقاً للمواد المختلفة
Heavy moving blade, high crushing power, the tools are made of alloy steel and wear-resistant die steel, which have a long service life, the thickness of the blade, the number of teeth can be changed according to different materials.



من خلال الكشف التلقائي والتحذير والحمل الزائد العكسي التلقائي ، والذي يمكن ضبطه والتحكم PLC يتم التحكم في آلة التقطيع ثنائية المحور بواسطة
فيه تلقائياً

The two-shaft shredder machine is controlled by PLC through automatic detection, warning and automatic reverse overload, which can be adjusted and controlled automatically.